
 

Let op, dit is een conceptversie. Dit document moet door de Algemene Ledenvergadering goedgekeurd worden. 
 

 

Notulen Algemene Ledenvergadering K.A.V. Alcuinus op 22 oktober 2014, Zentrale Studienberatung 

RWTH, Templergraben 83, Aachen 

 

 
Aanwezig:  Guido Creusen, Benjamin Bädorf, Dennis Pötter, Sandra Pause, Britt van Deursen, Brett 

Velderman, Luc Meex, Elian Sieben, Lisanne Jente, Anne Grootjans, Tabea Bälack-Ükermann, 
Rute M. Lopes Pardal, Kerstin Doerenkamp, Yul Schmettkordt, Marijn Hanssen, Vincent 
Haagmans, Ward Bartholomée, Dwayne Leenen, Dennis Krist, Noud Drummen, Joshua 
Sproncken, Turgay Kaya, Frank Dorscheidt, Arjan Gelissen, Rik Vaessen, Jordy Degens, Roel 
Degens, Rick Hermans, Jordy Moors, Menno Wetzels, Kay Dahmen, Bjorn Sauren, Joep Muijrers, 
Vincent Verhoeven, Lars Loog, Laurens Passchier, Martijn Passchier, Ilse Mommers, Robert 
Kleijnen 

 
Afgemeld:  Lynn Janssen, Solange Wetzels, Nils Horbach, Roel Rinkens, Chris Beckers 
 
 

1. Opening 
 
De voorzitter, Benjamin Bädorf, opent de vergadering om 18.40 uur. Hij heet iedereen welkom, vraagt iedereen 
zijn/haar GSM uit te zetten en de presentielijst te tekenen. Rob Douven en Richard Ploumen van Continu, een van 
onze sponsoren, houden een korte presentatie en stellen het bedrijf voor. 
 

2. Vaststellen definitieve agenda 
 
De voorgestelde agenda wordt zonder wijzigingen door de Algemene Ledenvergadering aangenomen. 
 

3. Notulen Algemene Ledenvergadering 2 april 2014 
 
De notulen van de vorige vergadering worden na het corrigeren van enkele inhoudelijke fouten en spelfouten door 
de Algemene Ledenvergadering aangenomen. 
 

4. Bestuursmededelingen 
 
Benjamin Bädorf (voorzitter) heeft het woord. Op dit moment bestaat Alcuinus uit 25 activitas, 1 aspirant-lid en 7 
vrienden van Alcuinus. Alcuinus is op het moment financieel gezond met een goed vooruitzicht. Er wordt over 
nagedacht om vlaggen te maken voor Alcuinus. Onze sponsor Continu is vandaag ook aanwezig. Er zal voor 
Alcuinus een betere partytent gekocht worden. Het vaandel van Alcuinus ligt bij André Xhonneux thuis. 
 

5. Ingekomen stukken 

 

- Diverse mails betreffende de inschrijving aan de RWTH Aachen van aankomende studenten. 

- Rekening van Interpolis betreffende restitutie op de polis van 15 oktober 2014. 

- Verschillende emails betreffende de organisatie van de taaldag op 25 november. 

- Diverse uitnodigingen voor diverse DNG-evenementen van Ger Essers. 

- Uitnodiging van Merel Maas betreffende de bijeenkomst van Alcuinus en Continu. 

- Diverse aan- en afmeldingen voor het lustrum op 25 oktober 2014. 

- Diverse artikels van verschillende personen voor in het lustrumboek. 

- Diverse uitnodigingen voor voorlichtingsactiviteiten in het komende semester. 

- Uitnodiging voor conferentie „Grensoverschrijdend studeren“ op 15 september 2014 in Münster. 

- Uitnodiging voor conferentie “Unbekannt, aber nicht unbeliebt“ op 17 september 2014 in Den Haag. 

- Uitnodiging voor het Diversity Audit – FH Aachen van Wilma Viol op 26 september 2014. 

- Uitnodiging voor de Koningsdag activiteit 2014 van consulaat. 

- Mail van Nuance Communications betreffende een vacature voor een vertaler. 

- Uitnodiging van André Xhonneux betreffende het jaardiner van de OHB op 28 juni 2014. 
 

6a. Financieel overzicht 
 
Dennis Pötter (penningmeester) heeft het woord en licht het financiële overzicht toe.  
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6b. Verslag Kascontrolecommissie 
 
Robert Kleijnen en Ward Bartholomée hebben deze keer de kascontrole uitgevoerd. Zij hebben geen misstanden 
bevonden. 
 

6c. Ontslag Kascontrolecommissie 
 
De kascontrolecommissie wordt door de Algemene Ledenvergadering per handopsteking (21 stemgerechtigden) 
uit haar functie ontslagen (21 stemmen voor, 0 tegen, 0 onthouding). 
 

6d. Benoeming nieuwe kascontrolecommissie 
 
De nieuwe kascontrolecommissie wordt gevormd door Lars Loog en Anne Grootjans. Deze nieuwe 
kascontrolecommissie wordt per handopsteking (21 stemmen voor, 0 tegen, 0 onthouding) goedgekeurd. 
 

7a. Bestuursverkiezingen 
 
Omdat dit de 2e ambtstermijn is, vinden bestuursverkiezingen plaats. Er zal eerst gestemd worden over de 
functies van voorzitter, penningmeester en secretaris in deze volgorde.  
 
Er wordt gestemd over de functie van voorzitter. Benjamin Bädorf is de enige die zich kandidaat stelt voor deze 
functie. Er wordt per stembriefje gestemd. Benjamin Bädorf wordt gekozen tot voorzitter (17 voor, 2 tegen, 2 
onthouding). 
 
Er wordt gestemd over de functie van penningmeester. Dennis Pötter is de enige die zich kandidaat stelt voor 
deze functie. Er wordt per stembriefje gestemd. Dennis Pötter wordt gekozen tot penningmeester (19 voor, 1 
tegen, 1 onthouding). 
 
Er wordt gestemd over de functie van secretaris. Britt van Deursen is de enige die zich kandidaat stelt voor deze 
functie. Er wordt per stembriefje gestemd. Britt van Deursen wordt gekozen tot secretaris (16 voor, 4 tegen, 1 
onthouding). 
 
Er wordt per handopsteking gestemd over het vormen van een 3- of 5-koppig bestuur. Er wordt gekozen voor een 
5-koppig bestuur (20 voor, 0 tegen, 1 onthouding). 
 
Er wordt gestemd voor de toelating van Ward Bartholomée en Tabea Bälack-Ükermann tot het bestuur. Ward 
Bartholomée en Tabea Bälack-Ükermann worden beide tot bestuurslid gekozen (11 Ward, 8 Tabea, 2 ongeldig). 

 

7b. Stemming toelating nieuwe leden 
 
Iedereen is ervoor om per handopsteking te stemmen over de nieuwe leden (21 voor, 0 tegen, 0 onthouding). 
 
De volgende mensen geven aan graag lid te willen worden en lichten kort toe waarom: 
 
Anne Grootjans, meerderheid voor 
Lisanne Jente, meerderheid voor 
Elian Sieben, meerderheid voor 
Vincent Haagmans, meerderheid voor 
Marijn Hanssen, meerderheid voor 
Yul Schmettkordt, meerderheid voor 
Noud Drummen, meerderheid voor 
Rik Veassen, meerderheid voor 
Kay Dahmen , meerderheid voor 
Menno Wetzels, vriend van Alcuinus 
Bjorn Sauren, meerderheid voor 
Joep Muijrers, meerderheid voor 
Vincent Verhoeven, meerderheid voor 
Martijn Passchier, meerderheid voor 
Laurens Passchier, meerderheid voor 
Lars Loog, meerderheid voor 
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Sandra Pause, vriend van Alcuinus 
 
Het bestuur feliciteert de nieuwe aspirant-leden. 
 

8. Bestuursvoorstellen 
 
Korte pauze van 19:53 tot 20:13. 
Rik Veassen en Elian Sieben verlaten de ALV in de pauze. 
 
Er wordt gestemd over een contributieverhoging van €5. De contributie zou dan €40 bedragen. 
Er wordt gestemd, per handopsteking: 11 voor, 3 tegen, 7 onthouding.  
 

9a. Activiteiten en verslagen commissies en werkgroepen 

 
Er wordt gestemd over de Remmi-demmicommissie: 20 voor, 1 tegen, 0 onthouding  
 
Er wordt gestemd over de Lintjescommissie: 10 voor, 7 tegen, 4 onthouding 
De meerderheid vindt dat je alleen een lintje kan verdienen tijdens Alcuinus activiteiten. De volgende ALV zal de 
lintjescommissie zich voorstellen en de plannen uitleggen. De Lintjescommissie is een feit. 

 
Activiteitencommissie 

- Bedenken en plannen van nieuwe activiteiten. 
- Organiseren van geplande activiteiten. 

 
Internetcommissie 

- Onderhoud van www.alcuinus.de en de pagina www.facebook.com/alcuinus. 
- Nieuwe versies van beide pagina’s maken en online brengen. 

  
Sportwerkgroep 

- Gezamenlijk bezoeken fitness. 
- Algemene sportactiviteiten. 
- Trainen voor de Batavierenrace. 

 
Introductiecommissie 

- Introductie plannen en organiseren. 
- Inkopen doen voor de introductie-activiteit. 

 
Lustrumcommissie 

- Sponsoren zoeken voor bijvoorbeeld in het lustrum-boek. 
- Informatie opdoen over het organiseren van het lustrum bij de Oudherenbond. 
- Organiseren van het lustrum. 

 
Studeren in Aken 

- Presentaties op middelbare scholen en op de RWTH verzorgen voor Nederlandse scholieren. 
- Meeloopdagen organiseren (wordt vaak individueel gedaan) 
- Nieuwe voorlichtingsmaterialen ontwerpen en ontwikkelen 
- Sponsoren zoeken voor financieren voorlichtingsmateriaal 
- Samenwerking met Fachhochschule Aachen opzetten 

 
Activiteitencommissie 
Britt van Deursen (coördinator activiteitencommissie) vertelt welke activiteiten hebben plaatsgevonden: 
 

- Alcuinus Ertsi Rallye op 8 oktober 2014 
- Semesterdiner op 22 september 2014 
- Öcher Bend op 13 augustus 2014 
- Diverse WK wedstrijden (juni-juli 2014) kijken bij Sowiso 
- Bowlen bij Karambowlage op 18 juni 2014 
- Phantasialand op 11 juni 2014 
- Batavierenrace 9-11 mei 2014 
- Öcher Bend op 22 april 2014 
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Internetcommissie 
Dennis Pötter (cocoördinator internetcommissie) licht toe dat de website www.alcuinus.de is vernieuwd en weer 
online is. Hij bedankt Roy Dolmans voor het betalen van de website. 
 
Sport-werkgroep 
Dwayne Leenen vertelt dat er een tijd lang wekelijks bezoeken aan de sportschool gebracht werden. 
 
Studeren in Aken 
Volgende voorlichtingsactiviteiten hebben plaatsgevonden: 

- ErstInfoTag van de RWTH op 28 juni 2014. 
- Stella Maris College op 7 oktober 2014. 

 
Omdat de meeste voorlichtingsactiviteiten in het wintersemester plaatsvinden zijn er maar 2 presentaties geweest 
in het afgelopen semester.  
 
Benjamin Bädorf licht het project Studeren in Aken toe (activiteiten, succesverhalen etc.). Hij vertelt over de 
gesprekken van Studeren in Aken met de FH Aachen, RWTH Aachen, Grenzregion Charlemagne, SVO-PL, IHK 
Aachen en Parkstad Limburg. Er wordt gedoeld op een budget van €4.500, waarover op maandag 7 april 2014 
een gesprek gevoerd zal worden. 
 
De commissie Studeren in Aken wordt op het moment nog volledig door het bestuur georganiseerd. Komend 
semester zullen leden meer bij het besturen van deze commissie betrokken worden. 
 
Dames van Alcuinus werkgroep 
Ilse Mommers geeft aan dat er vooral cocktails gedronken worden. 
 
Lustrumcommissie 
Tabea nodigt iedereen nog een keer voor het Lustrum uit en vertelt dat alles zover geregeld is voor het feest. 

 

9b. Samenstelling 

 
Activiteitencommissie (ACCIE) 
Britt van Deursen (coördinator), Dennis Pötter, Dwayne Leenen, Ward Bartholomée, Ilse Mommers, Glenn 
Faijaars, Tabea Bälack-Ükermann, Joshua Sproncken 
 
Internetcommissie 
Benjamin Bädorf (coördinator), Dennis Pötter (cocoördinator), Guido Creusen, Menno Wetzels 
Namens de OHB: Luc Hamers, Roy Dolmans 
 
Sport-werkgroep 
Chris Beckers (namens OHB), Guido Creusen, Robert Kleijnen, Dwayne Leenen, Britt van Deursen, Anne 
Grootjans, Lisanne Jente, Tabea Bälack-Ükermann, Benjamin Bädorf, Ilse Mommers, Sandra Pause, Lars Loog, 
Brett Veldermann, Jordy Degens, Rick Hermans, Roel Degens, Vincent Haagmans, Kerstin Doerenkamp, Turgay 
Kaya, Marijn Hanssen, Yul Schmettkordt 
 
Introductiecommissie 
Ward Bartholomée, Dwayne Leenen, Tabea Bälack-Ükermann, Dennis Pötter, Rute Lopes, Ilse Mommers, Nils 
Horbach, Robert Kleijnen, Benjamin Bädorf, Joshua Sproncken 
 
Lustrumcommissie 
Tabea Bälack-Ükermann (coördinator), Dennis Pötter, Guido Creusen, André Xhonneux (namens OHB), Dwayne 
Leenen, Britt van Deursen, Benjamin Bädorf, Robert, Ward Bartholomée, Rute Lopes, Dennis Krist 
 
Studeren in Aken commissie 
Benjamin Bädorf, Dennis Pötter (coördinator), Guido Creusen, Britt van Deursen, Ward Bartholomée, Dwayne 
Leenen, Jordy Moors, Ilse Mommers, Kerstin Doerenkamp, Robert Kleijnen, Rute Lopes, Jordy Degens, Roel 
Degens, Rick Hermans, Brett Veldermann, Tabea Bälack-Ükermann, Lars Loog, Bjorn Sauren Joep Muijrers, 
Menno Wetzels, Frank Dorscheidt, Anne Grootjans, Lisanne Jente, Marijn Hanssen, Yul Schmettkordt, Vincent 
Haagmans 

 

http://www.alcuinus.de/
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Lintjescommissie 
Benjamin Bädorf, Guido Creusen, Sandra Pause, Rute Lopes, Kerstitn Doerenkamp, Ilse Mommers, Laurens 
Passchier, Vincent Haagmans, Roel Degens, Menno Wetzels 

 
Remmi-demmi 
Tabea Bälack-Ükermann, Ward Bartholomée, Dennis Krist, Yul Schmettkordt, Lars Loog, Dwayne Leenen, Bjorn 
Sauren, Robert Kleijnen 
 

10. Uitdelen Attenties 

 
Benjamin Bädorf (voorzitter) deelt de attenties uit. Brett Velderman neemt een bul in ontvangst. De nieuwe lading 
polo’s worden uitgedeeld. 

 

11. Rondvraag 
 
- Dennis P. bedankt Guido voor zijn bestuurslidmaadschap en vertelt hoe het declaratiesysteem in zijn werk gaat. 

- Frank D. benadrukt dat de declaraties zeer belangrijk zijn i.v.m. de belastingdienst. 

- Ward B. vraagt wie zijn schoenen kwijt is geraakt bij de intro. Ward B., Dennis K., en Dwayne L. richten een 
dispuut op: Cervirex. 

- Robert K. bedankt de introcommissie en vraagt zich af waar Patrick L. is. 

- Guido C. bedankt Dennis P. en Benjamin B. 

- Martijn P. vraagt waarom de kleuren op de polo’s anders zijn. 

- Lars L. wenst alle ersti’s succes en vindt het chill dat iedereen erbij is. 

- Jordy M. wenst meer fristi. De meerderheid is tegen. 

- Rick H. heeft een vraag over wanneer je een commissie mag oprichten.  

- Een van de gebroeders Degens bedankt iedereen voor de niet 4 uur durende AlV, de andere Degens bedankt 
Lars  voor de container tijdens de Ersti Rallye. 

- Frank D. en Arjan G. vinden het top dat Benjamin B., Dennis P. en Guido C. de vereniging in leven hebben 
gehouden. 

- Dwayne bedankt het oude bestuur en feliciteert het nieuwe bestuur. Hij verontschuldigd zich aan ene ‘Kay 
Dahmen’ omdat hij zijn polo niet heeft betaald. Dit was helaas niet de goede Kay Dahmen. Ook vraagt hij wanneer 
een vergadering van ACCIE wordt gepland. 

- Ilse bedankt een aantal mensen. 

- Dennis K. bedankt de introcommissie.  

- Rute L. is blij dat de lintjescommissie bestaat.  

- Kerstin D. heeft veel zin in het lustrum. 

- Britt van D. vertelt over de bata. Vooral dat er eerst 25 rennende mensen mee moeten gaan voordat er mensen 
mee kunnen gaan zonder te rennen. Ook wordt er een oproep gedaan om meer te communiceren als er 
problemen of onduidelijkheden zijn. 

- Tabea B. vertelt over het dagprogramma en de dresscode op het lustrum. Tabea B. bedankt Benjamin B, Dennis 
P. en Britt van D. voor het werk dat ze gedaan hebben voor het lustrum. 

- Benjamin B. vertelt over de Madsint, Yul Schmettkordt, Noud Drummen en Anne Grootjans bieden een locatie 
aan. Hij stelt voor om niet meer over nieuwe leden te stemmen (16 voor, 3 tegen, 2 onthouding). Daarmee is het 
voorstel aangenomen. Hij verzoekt iedereen zich voor de Bata aan te melden. Hij bedankt Guido C. voor de 
bestuursperiode. Hij meldt ook nog dat er Alcuinus-stickers zijn. 

12. Sluiting 
 
Benjamin Bädorf (voorzitter) bedankt iedereen voor zijn/haar aanwezigheid en sluit de vergadering om 21.42 u. Hij 
nodigt iedereen uit om nog even de stad in te gaan. 
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Praeses:      Abactis: 

 

        

 

Benjamin Bädorf     Britt van Deursen 


